

Title (en)

Window- or door-flame with means for draining water.

Title (de)

Fenster- oder Türrahmen mit Abflussmöglichkeit für Wasser.

Title (fr)

Fermeture pour croisée permettant l'écoulement de l'eau d'infiltration et fermeture pour croisée comportant un tel profilé.

Publication

**EP 0079278 A1 19830518 (FR)**

Application

**EP 82402028 A 19821104**

Priority

FR 8120809 A 19811106

Abstract (en)

1. A window closing device mounted in a panel (3) comprising an outer facing (5), the said closing device comprising a fixed frame, an inner opening leaf (9) and optionally an outer opening leaf (10), characterised in that the posts (13) and the upper crosspiece (14) comprise means (19) for collecting, channelling and circulating the seepage water at the joint (20) of the fixed frame (7) and facing (5), the said means (19) being associated with means (21) for evacuating the said seepage water outside and forming part of the lower crosspiece (15).

Abstract (fr)

L'invention concerne une fermeture pour croisée. Cette fermeture comprend un châssis dormant, un ouvrant intérieur et éventuellement un ouvrant extérieur. Elle est caractérisée par le fait que les montants (13) et la traverse haute (14) comportent des moyens (19) de recueil, canalisation, circulation de l'eau d'infiltration à la jonction (20) du châssis (7) et du parement (5) d'ouvrant extérieur (10), dans sa position de fermeture est associé de façon au moins substantiellement hermétique à l'air avec les montants (13) et la traverse haute (14) du châssis (17) et de façon non hermétique à l'air et à passage limité avec la traverse basse (15). Application à une maçonnerie.

IPC 1-7

**E06B 1/32; E06B 9/04; E06B 7/14**

IPC 8 full level

**E06B 1/32** (2006.01); **E06B 1/34** (2006.01); **E06B 7/14** (2006.01); **E06B 9/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E06B 1/342** (2013.01); **E06B 7/14** (2013.01); **E06B 9/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 1550772 A 19681220
- [A] DE 2304795 A1 19740808 - GUETLER FA HEINZ P
- [A] BE 880719 A 19800416 - RAMLOT ALAIN
- [A] DE 2522112 A1 19761125 - JOBARID WERK JONNY BARTELS BAU

Cited by

FR2564519A1; GB2254095A; FR2741657A1; EP0180447A3; FR2551489A1; DE29713536U1; FR2578895A1; DE29713541U1;  
ITUD20080230A1; DE3644186A1; DE8709270U1; EP2700781A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0079278 A1 19830518; EP 0079278 B1 19860226**; AT E18280 T1 19860315; DE 3269460 D1 19860403; FR 2516160 A1 19830513;  
FR 2516160 B1 19840210

DOCDB simple family (application)

**EP 82402028 A 19821104**; AT 82402028 T 19821104; DE 3269460 T 19821104; FR 8120809 A 19811106